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Dagsorden til skolebestyrelsesmøde 
 

Dato og tid: Den 12. december 2024 kl. 17:00– 19.30 

Mødedeltagere: Peter Staghøj – Katrine Juul Andresen – Lars Odgaard – Trine Heiberg 
– Karen Pilgaard Søjbjerg – Lene Maul – Ole Grymer Hansen  - Trine 
Gold -Jens Kristensen – Mette Grotrian - elevrepræsentanter  

Gæster: Pernille Lauritsen 

Mødeleder: Peter Staghøj 

Referent: Trine G 

Afbud: Mette G 

 

Orientering – (O) Kun afklarende spørgsmål under dette punkt.  

Giver orienteringen anledning til debat, sættes punktet på et senere møde    
 

Drøftelse / debat – 

(D) 

Der er tale om drøftelser af udvalgte områder.  

Der kan ikke foretages endelige beslutninger.  

Der foretages en afrunding af punktet hvoraf der fremgår, hvordan punktet 

videre skal bearbejdes.  
 

Beslutning (B) Punktet er sat på med henblik på en beslutning på det pågældende møde.  
 

Godkendelse (G)   Punkter som skal godkendes 

 

Dagsorden Ansv. Tid. 

 

Godkendelse af referat (G) fra seneste møde – samt 
velkommen til Pernille  
Velkommen til Pernille, ny SFO-leder 
Referat godkendt 

Alle 10 min 

Bestyrelseskursus -herunder principper og forretningsorden 
-orientering fra forældre- og bestyrelseskursus (O/D) 
Karen og Jens orienterede om mødet på Virring Skole. Vi 
kigger fremadrettet ind i udvikling af principper for skolens 
drift og udvikling. Peter og Jens dagsordensætter løbende 
eksisterende principper – og hvilke nye vi laver ifb. 
lovændringer. Vi kigger i den kommende tid også på 
udvikling af en lokal forretningsorden.  
Derudover er der en del ny lovgivning samt regelforenkling 
på vej – den første ”omgang” rulles ud i skoleåret 25/26. 

Karen/Jens 40 min 

Ejendomscenter – status på samarbejde, bygningsdrift og 
vedligehold – herunder også udearealer 
Driften i ejendomscentret ”Hørning Vest” er i gang, og er i 
proces med at finde de gode snitflader i samarbejdet.  
Højboskolen har afgivet mere end 3 mio. kr. fra budgettet til 

Jens 15 min  
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Ejendomscentret, der har overtaget vedligehold af skolen 
ude og inde-  ansættelsesforhold vedr. rengøring og teknisk 
service m.m. Lige nu er forholdene utilfredsstillende for 
Højboskolen. Bestyrelsen har en opmærksomhed på 
situationen.  Jens orienterer løbende  

Kapacitetsudfordringer – indskoling (O/D) 
Drøftelse af udfordringer og muligheder  
Fremadrettet vil vi med stor sandsynlighed fortsat vokse. Vi 
oplever i den sammenhæng mangel på lokaler  - primært i 
indskolingen. Ift. kommende skoleår er situationen ”akut”  
og der skal findes løsning. Jens er i dialog med 
Ejendomscenteret og ledelsen i Børn og Unge ift.  at 
undersøge hvordan vi fremadrettet håndterer fysiske 
rammer for 3 spor – særligt i indskolingen.  
Pkt. drøftes videre på næste møde 
 

Jens 25 min 

Orientering fra elevrådet, ledelsen og bestyrelsesformand 
(O) 

- Elevrådet – kantinen 
Elevrådet har omrokeret i kantinen, så der er skabt 
aktivitetszoner og stillezoner. De arbejder videre 
med at udvikle områderne. 

- Forældrehenvendelse vedr. kommunikation 
Det opleves som problematisk, at man som forældre 
skal orientere sig flere steder (hhv. Aula og Min 
Uddannelse). 
Henvendelsen er taget til efterretning og indgår i 
arbejde med kommende principper 

- Ledelse 
Vi har ansat en medarbejder til kommende 
styrkecenter , der skal styrke vores fortsatte arbejde 
med at skabe deltagelsesmuligheder for alle elever.   

Peter / Jens 15 min 
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Årsplan for skolebestyrelsen 2024 / 25 
 
Kommende møder  

 
20. januar 15.30 – 18.00 – rundtur på skolen – fysiske rammer 
11. marts 17.00 – 19.30 – budget 2025 
8. maj 16.30- 19.00 
3. juni 16.30 – 19.00 

 
 


